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Radna Rady Miejskiej w Łodzi 

Łódź, 23 maja 2024 roku 

                  
Hanna Zdanowska 

Prezydent Miasta Łodzi 
 

INTERPELACJA 
w sprawie uszkodzonych drzew w pasie drogowym ul. Rokicińskiej 

  

Szanowna Pani Prezydent, 

Drzewka posadzone w zeszłym roku wzdłuż północnej nitki ul. Rokicińskiej od ul. Augustów do pierwszego przejścia podziemnego w 

kierunku zachodnim, oraz od przystanku przy Alei Książąt Polskich do ul. Janowskiej zostały uszkodzone podczas prac wiosennego 

koszenia trawy. Jedno z drzew zostało ścięte, pozostałe pokaleczone kosiarką. Poniżej załączam dokładną lokalizację oraz 

dokumentacje fotograficzką. W związku z tym proszę o odpowiedź na następujące pytania: 

1. Jakie konsekwencje wyciągane są wobec firmy która jest odpowiedzialna za uszkodzenia drzew i krzewów podczas prac 

koszenia trawy? 

2. Kiedy ścięte drzewo zostaną wymienione?  

3. Czy pozostałe, uszkodzone drzewa zostaną wymienione, jeżeli z powodu uszkodzeń sobie nie poradzą? 

4. Kto i w jaki sposób nadzoruje i kontroluje prace firm realizujących usługi koszenia terenów terenów gminnych? Jeżeli tak to 

jak często? 

5. W jaki sposób drzewa będą zabezpieczane w przyszłości aby takich sytuacji uniknąć? 

 

 

 Z wyrazami szacunku, 

 Magdalena Gałkiewicz 

 

 

Załączniki 

1/mapa z dokładną lokalizacja 

2/dokumentacja fotograficzna z miejsca 
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